
 

駒場キャンパス（教養学部・総合文化研究科）一年生の皆さんへ 

To First-Year Students at the Komaba Campus 

致驹场校区各位新⽣ 

2023 年度入学同期学年会のご案内  Re: Class of 2023 matriculations gathering 

東京大学校友会副会長兼幹事長 江口夏郎 

Natsuo Eguchi, Deputy President & Chief Councilor, UTAA 

 

東大校友会（UTAA）は東京大学の全学同窓組織で、在学生、教職員、卒業・修了生の全員、個

別の卒業生団体（同窓会）が会員です。皆さんはご入学と同時に東大校友会の個人会員となられ

ています。 

東大校友会は会員間の交流を深め、ひいては大学と卒業・修了生のネットワークを強化するため、

入学同期学年会の形成を支援しています。その一環として、10 月 13 日(金)17:30 から教養学部・

総合文化研究科のご協力も頂き駒場の学部及び大学院の 1 年生を対象として、2023 年度入学同

期学年会を生協食堂 2 階で開催致しますので（ドリンク・軽食提供。賞品あり）、是非ご出席下さい。

学年会申込書 URL: https://forms.gle/9C5UgjAKUyZULtt77  (申込締切 10 ⽉ 6 ⽇) 
照会先： 東京大学校友会事務局 E-mail: utaa.adm@gs.mail.u-tokyo.ac.jp 

The UTokyo Alumni Association (UTAA) is the overall alumni organization of the University of 

Tokyo and consists of all students, faculty/staff members, alumni and individual alumni groups. As 

a result of your matriculation, you are an Individual Member of UTAA. 

In order to enhance interactions among its members and eventually strengthen the network between 

the University of Tokyo and its alumni, UTAA has been helping to initiate meetings of the Classes 

of the same year matriculation. As part of that UTAA will sponsor a gathering for the Classes of 

2023 matriculations for the Komaba Campus students at KCP South Bldg. 2F, starting at 17:30 on 

Friday, October 13 with drinks & light meals served and prizes offered, and thus your attendance 

is strongly requested. Please apply by Oct. 6 for the Class meeting at:  

https://forms.gle/9C5UgjAKUyZULtt77  

东京⼤学校友会(UTAA)	 是东京⼤学全校校友组织，其成员包括全体在校学⽣、教职员⼯、

校友、毕业⽣和校友团体（同学会）。⼤学⼊学后即成为东京⼤学校友会的个⼈会员。 

东⼤校友会为了加深会员间的交流、加强⼤学与校友、毕业⽣之间的联系⽹络，开展⼊学同

期学年会形成的⽀援活动。作为其中⼀个环节，10 ⽉ 13 ⽇（星期五）17 点 30 分起将在驹

场校区的⽣协⻝堂 2 楼为学部新⽣和研究科新⽣举办 2023 ⼊学同期学年会（提供饮料和⼩

吃。有奖品）。请尽可能参加这项活动。学年会申请表⽹址: 

https://forms.gle/9C5UgjAKUyZULtt77  ；申请期限：10 ⽉ 6 ⽇星期五）。 

咨询处：东京⼤学校友会事务局 E-mail: utaa.adm@gs.mail.u-tokyo.ac.jp 


